

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Andreae Sylvio, Venetias. Epist. VII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

plurimam, officiosè manum osculatus, meis verbis
dices. Romæ, VI. Id. Nov. M. D. LXI.

ANDREÆ SYLVIO, VENETIAS.

EPIST. VII.

Hortatur Sylvium, 1. ut in Horatiana interpretatione pergat, 2. ut Romam se conferat, quòd ibi certiora & majora bonis artibus præmia sint proposita, quàm alibi locorum.

Vix credas, mi Sylvi, quàm sæpe in magnis occupationibus tangar desiderio tui. Non enim tuæ suavitatis, non ingeni, non etiam pudoris ingenui, quò delector in primis, exemplum facile reperio. Moveor etiam promissò illò tuò interpretationis Horatianæ, de qua te absentem interdum admonere possum, præsentem quoridiè appellarem, ac penè conviciò exigere. Quis enim, qui de poëtis modò judicare aliquid possit, uni inter Latinos omnes Horatio, vel acumine ingenii, vel sententiarum gravitate, palmam non tribuit? Quis igitur non magnoperè tuarum lucubrationum cupiditate capiatur? Dixeras, velle te omnia, quæ illè à Græcis plurima transtulit, ut suam poësin, tanquàm aurò purpuram illustraret, diligenter colligere, oculisq; omnium, ut imitandi ratio pateat, subjicere. Totum opus erit egregium: sed hanc maximè partem, in qua non admodum aliorum elaboravit industria, à te homines eruditi vehementer expectant, & augetur exspe-